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§ 1 Mötet öppnas 

Ordföranden förklarar mötet öppnat. 

§ 2 Utseende av justeringsperson 

Mötet utser Carina Rasmussen att justera dagens protokoll. 

§ 3 Fastställande av dagordningen 

Dagordningen fastställes. 

§ 4 Föregående mötesprotokoll 

Protokollet gås igenom, uppdatering av aktuella ärenden kommer i §5. 

Protokollet läggs till handlingarna. 

§ 5 Aktuella ärenden 

• Vid skyddsronderna uppmärksammades det att förvaringen av 

kemikalier inte lever upp till dagens krav. Avdelningscheferna 

fick i uppdrag att till nästa HMS-K möte se över deras behov av 

förvaring av kemikalier, hur många olika förvaringar behövs för 

att otillåten samförvaring inte skall uppstår. Hur stora behöver 

dessa förvaringar vara. Finns det kemikalier som används mindre 

ofta och som kan stå i ett gemensamt förråd. Det ideala ville vara 

ett eller två kemikalier förråd med vågar per våningsplan i 

Ekologihuset. I sådana förråd kan man förvara till exempel lite 

mer etanol, vilket gör att man inte behöver hämta så ofta. Man 

kan då också begränsa det till att endast några få personer får 

hämta etanol. Till en början kommer de två centrala förråd på plan 

0 att ses över och utrustas med nya skåp. När Miljöförvaltningen 

gjorde kontroll på Sinnesbiologi, var de inte nöjda med förvaring 

av kemikalier i Ekologihuset. De kommer tillbaka under hösten 

och då ska detta vara åtgärdat. HW skickar ut information av 

miljöförvaltningens besök. 

• Årlig uppföljning – Brandfarlig och explosiv vara är gjord för 

2024. Den ska signeras av prefekt, chefer och intendent. 

• HW kollar upp om IA anmälan för städerska som skar sig på 

glasskärva som låg i vanlig soppåse i Ekologihuset är gjord. HW 

gör en IA anmälan om den inte är gjord av LU Service. 

• Länsstyrelsen har skickat ut erbjudande om kurs i Jämställdhet till 

alla chefer i den offentliga miljön. Den är gratis och sträcker sig 

över två halvdagar. HW har anmält sig till den. 

• HW kommer att beställa nya HLR kurser på både svenska och 

engelska. HW skickar ut information på Biologilistan och till 

CEC och uppmanar avdelningscheferna att propagera för dessa 

kurser på möten och liknande. 
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§ 6 Meddelanden och information från avdelningarna 

§ 7 Nyheter från universitetsadministrationen 

• Ragnhild Möller tar upp att ny OSA enkät skall göras till våren, 

och Biologiska institutionen samt CEC vill deltaga i denna. En 

arbetsgrupp behöver se över frågorna och revidera dem. 

• Ragnhild Möller berättar om Studiesociala skyddsronder som ska 

genomföras en gång per läsår. Mer information kommer. 

• Ragnhild Möller tar upp att andningsskydd skall tillpassas 

individuellt, och att kursen för tillpassningsledare har genomförts. 

Naturvetenskapliga fakulteten har kommit överens med 

medicinska fakulteten och LTH om att gemensamt köpa in en 

partikelräknare för att kunna göra tillpassning av andningsskydd. 

• Ragnhild Möller belyste att vi har många öppna ärenden i IA 

systemet och att ett ärende kan avslutas innan problemställningen 

är löst. 

§ 8 Synpunkter från studenterna 

§ 9 Övriga frågor 

Ragnhild Möller uppmanar HMS kommitteen att gå igenom SAM 

uppföljningen för 2024 på dessa möten. 

Ragnhild Möller gav uttryck för att studenterna borde ha en egen punkt i 

detta protokoll, § 8 Synpunkter från studenterna. 

§ 10 Kommande sammanträde 

Nästkommande möten är den 27 maj i E-A120 kl.14.00. 

§ 11 Sammanträdet avslutas 

Ordföranden förklarar sammanträdet avslutat.  

Vid protokollet 

Elisabeth Gauger 

Justeras 

Carina Rasmussen, Huvudskyddsombud ST 

Henrik Wendel, Ordförande 
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